



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Earlier this week, South Cove Manor lost an incredibly vibrant member of our family. Our Social Service Director, Cydney Dang, passed away suddenly on October 11th. In her role as social service director, Cydney played a pivotal role in all of our residents' lives and did so with grace and confidence. To all of us, Cydney was more than a co-worker. We use the term "South Cove Family" here frequently, and it is more than just a slogan. We have developed into a true family here, and Cydney has been an integral part of that family. She was a friend to all and had a kind word for everyone she came in contact with. As you can imagine, this sudden loss has stunned our team, and left us leaning on each other for support.

In addition to her South Cove Family, Cydney leaves her husband, and three young daughters. We have begun to collect donations to support Cydney's family in this incredibly difficult time. If you would like to contribute to this cause, please make checks payable to Cydney's husband, Jing Sen Huang. South Cove Manor will be matching a portion of each donation that is received. Checks may be mailed to my attention at South Cove Manor or can be dropped off at the reception desk.

Please bear with us as we work through this loss and attempt to fill this huge hole left by Cydney's passing. We are working on a temporary solution in the short term, and a long-term plan will be devised shortly. In the meantime, please reach out to the Unit Managers on each floor, Li Chen, or I with any questions.

Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions, and I thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

亲爱的中華頤養院家人和朋友们：

本週早些時候，中華頤養院失去了一位充滿活力的家庭成員。我們的社會服務總監Cydney Dang(鄧詩簾)於10月11日突然去世。作為社會服務總監，鄧姑娘在我們所有院民的生活中發揮了關鍵作用，並以優雅和自信的方式做到了這一點。對我們所有人來說，鄧姑娘不僅僅是一位同事。我們在這裡經常使用“中華頤養院家族”這個詞，它不僅僅是一個口號。我們在這裡已經發展成為一個真正的家庭，而鄧姑娘一直是這個家庭不可或缺的一部分。她是所有人的朋友，對她接觸過的每個人都說好話。正如你可以想像的那樣，這種突然的損失讓我們的團隊感到震驚，並讓我們互相依靠以尋求支持。

除了她的中華頤養院家庭外，鄧姑娘還離開了她的丈夫和三個年幼的女兒。我們已開始籌集捐款，以支持鄧姑娘的家人度過這個極其困難的時期。如果您想為這項事業做出貢獻，請將支票抬頭寫給 Cydney 的丈夫 Jing Sen Huang。中華頤養院將匹配收到的每筆捐款的一部分。支票可以郵寄到我在 South Cove Manor 的地址，也可以交給前台。

請耐心等待我們，我們正在努力克服這一損失，並嘗試填補鄧姑娘去世留下的巨大漏洞。短期內我們正在制定臨時解決方案，短期內我們將制定長期計劃。同時，如有任何問題，請聯絡各樓層單位經理李力或我。

如果您有任何疑問，請告知李力、邁克爾·奧布萊恩或我，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support

請支持

South Cove Manor

中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form
to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).